
Svensk förening för cariologi, möte 170818 
 

 Hans öppnar mötet. Han meddelar att det planerade årsmötet har flyttats till 
riksstämman.  Torsdag 16 november 12.00-13.00 i sal K13 

o Diskussion visar att SFFCs årsmöten tidigare har flyttats till ämneskonferensen 
eftersom det varit fler deltagare på dessa än på riksstämman. 

o Föreningen kommer att försöka locka medlemmar till årsmötet med att bjuda 
på lunch 

 

 Allmänna diskussioner:  
o Förbundets Cariologikurser lockar inte deltagare. I diskussionen framkommer 

att vi får inte ut ämnet till allmänpraktikerna. Varför? 
o Diskussioner om ämnet som specialitet. Inte enbart nackdelar med att ämnet 

inte är specialitet enligt Socialstyrelsen. På så sätt har vi friare händer att 
forma de certifieringstandläkare som vi anser att vi behöver för att driva 
ämnet vidare.  

o Hans nämner den omvärldsanalys som gjorts i samband med 
utbildningsplanearbetet på KI 

o Hans lyfter frågan om ämneskonferensen nästa år. Förslag från styrelsen är att 
lägga ämneskonferensen i samband med ORCA konferensen i Köpenhamn 
nästa år 

o Efter ämneskonferensen kvarstår funderingarna runt samsyn och nomenklatur. 
Viktigt att vi pratar om samma sak. Även diskussioner runt erosionsindex 

o Marknadföring av ämnesföreningen – frågan ställs om det är något som talar 
emot marknadsföring av föreningen? Allmänt tas detta mycket väl emot 
bland deltagarna.  

 
 
Beslut som tas: 
 

 Styrelsen kontaktar organisationskommitteen för ORCA och undersöker om vi kan få 
ett paketpris för våra medlemmar och eventuellt kunna ha föreningsträffar i 
samband med konferensen. 

 Process runt samsynarbetet  
o varje lärosäte diskuterar på sitt håll och ämnesföreträdarna tar med sig 

resultatet till mötet i oktober. Slutgiltigt beslut tas på årsmötet på 
Riksstämman  

 Marknadsföring av ämnesföreningen 
o Styrelsen får fria händer 
o Idé från Ulf att vi tar kontakt med ....... för att eventuellt sammanfoga 

ämneskonferenserna för dessa föreningar. 
 
Vid pennan 
Álfheiður Ástvaldsdóttir 


